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Onderwerp: RE: Communicatieadvies Corona

Inmiddels zijn we al weer wat verder met de uitwerking (en het waarom). Graag willen wij -met jouw vraag als

vertrekpunt- deze week (of volgende week) een overleg metjou inplannen. Dan kunnen we wat beter elkaars ideeén

uitwisselen. Ons [IEEEzal metjouwjJIEEEMkijken naar de mogelijkheden. Akkoord?
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Onderwerp: RE: Communicatieadvies Corona

al EEE
Graag zou ik nog verder horen welke problemen jullie ervaren en hoe aanpak in structuur een oplossing is.

Meer maken van combinaties snap ik. Zeker aangezien jullie met meerdere partijen te maken hebben.

Ik vind de korte aansluiting op beleid juist heel handig. Ik vraag me af of een structuur verandering dan de beste aanpak is.

Maar alles is bespreekbaar. Ik zou dat zeker na de zomer prima bespreekbaar vinden.

Maar ook goed om daarvoor eens te bekijken waar jullie tegenaan lopen in harmonisatie van de boodschap.
En wat we daar in kunnen betekenen.
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Bestc IEEE

De afgelopen maanden hebben we fors geinvesteerd in de Corona onderwerpen bij VWS, zowel in mensen als ook in

middelen.

Nu we weer wat verder zijn, is het tijd om de organisatie van de communicatie tegen het licht aan te houden.

Wij merken op dat we de uitvoering van de communicatie rond Corona verspreid hebben georganiseerd binnen VWS.

Sommige onderdelen zitten volledig bij DCo (vaccineren) andere delen zitten volledig bij beleid (routekaart, dashboard)
en andere zweven er tussenin (testen, hulpmiddelen).

Wij willen graag de communicatie (advies en uitvoering) rond Corina onderwerpen concentreren in een speciale afdeling
bij de directie Communicatie:
- meer samenhang tussen de onderwerpen (inhoudelijk en qua planning)
- meer efficiéntie (betere inzet van beschikbare capaciteit (uitwisselbaarheid)
- meer duidelijkheid qua aansturing en verantwoordelijkheid (intern, en extern richting NKC en bureaus)
Dit zou ook moeten leiden tot aanmerkelijk minder kosten voor mensen en middelen.

Organisatorisch moet een dergelijke samenvoeging op korte termijn geen probleem zijn.
Deze afdeling binnen DCo zou operationeel moeten zijn tot en met 2022.

Bijgaand een eerste grove opzet. Vanzelfsprekend horen daar uiteindelijk ook poppetjes bij (incl

management/aansturing).
De financiering van de afdeling zou dan in 1 keer geregeld kunnen worden.

Hoe sta jij tegenover dit idee?
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